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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor finanční ZHMP   

ZÁPIS z 7. jednání 

Výboru finančního ZHMP konaného dne 23. 1. 2017 ve 14:00 hod. 

Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: JUDr.Ing. Miloslav Ludvík, MBA, RNDr. Jana Plamínková, Ing. Jiří Haramul, Ing. Jiří Hrabák, Ing. Ondřej 

Martan, Radomír Nepil, Ing. Jiří Nouza, Ing. Ladislav Kos, PhDr. Lukáš Kaucký, Ing. Patrik Paneš, Ph.D.  

Omluveni:   

Nepřítomni:   

Hosté: prof. Ing. Eva Kislingerová, CSc., náměstkyně primátorky, Ing. Zdena Javornická, zástupkyně ředitele 
MHMP pro Sekci finanční a správy majetku, JUDr. Jaroslava Janderová, předsedkyně Výboru kontrolního 
ZHMP, Mgr. et Mgr. Jakub Michálek, člen ZHMP   

Jednání řídil: JUDr.Ing. Miloslav Ludvík, MBA, předseda Výboru finančního ZHMP      
 

Text zahájení: 

Jednání se zúčastnili také zaměstnanci Magistrátu hl. m. Prahy, zástupci sdělovacích prostředků a veřejnost. 

Čas zahájení: 14:07 hod. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

1.1. Schválení ověřovatele zápisu z jednání VF ZHMP 

1.2. Schválení programu jednání VF ZHMP 

1.3. Vzetí na vědomí zápisu z jednání VF ZHMP 

2. Pravidla pro poskytování dotací z investiční rezervy pro městské části hl. m. Prahy v rozpočtu vlastního hl. m. 
Prahy (v kap. 10) na rok 2017 

3. Poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 22 z rozpočtu hlavního města Prahy v roce 2017 

4. Doporučení Výboru kontrolního ZHMP 

5. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

 

1.1. Schválení ověřovatele zápisu z jednání VF ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru finančního ZHMP 
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, přivítal přítomné, konstatoval, že VF ZHMP je usnášeníschopný a 
navrhl ověřovatelem zápisu člena VF ZHMP pana Ing. J. Nouzu. 
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Usnesení č. U-VF-0065 

Výbor finanční ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

ověřovatelem zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 23. 1. 2017 člena Výboru 
finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy pana Ing. Jiřího Nouzu 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

1.2. Schválení programu jednání VF ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru finančního ZHMP 
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, podrobně představil přítomným program jednání VF ZHMP a vyzval 
přítomné k doplnění či případným připomínkám. Vzhledem k tomu, že nebylo připomínek, přistoupil bezodkladně k 
hlasování. 

Usnesení č. U-VF-0066 

Výbor finanční ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

program jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 23. 1. 2017 v předloženém znění 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

1.3. Vzetí na vědomí zápisu z jednání VF ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru finančního ZHMP 
Na závěr úvodu vyzval předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, k doplnění či připomínkám k zápisu z jednání z 
minulého zasedání VF ZHMP. Vzhledem k tomu, že byl zápis bez připomínek, přistoupil k hlasování. 

Usnesení č. U-VF-0067 

Výbor finanční ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 12. 12. 2016 v předloženém znění 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2. Pravidla pro poskytování dotací z investiční rezervy pro městské části hl. m. Prahy v rozpočtu vlastního hl. m. 
Prahy (v kap. 10) na rok 2017 

Předkladatel: náměstkyně primátorky Kislingerová 
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, přistoupil k dalšímu bodu a předal slovo prof. Ing. E. Kislingerové, CSc. 
- náměstkyni primátorky hl. m. Prahy. Ta přítomné podrobně seznámila s obsahem a strukturou předloženého tisku. 
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, poděkoval za úvodní slovo a otevřel diskuzi. Do té se přihlásil Ing. J. 
Haramul, Ing. J. Nouza, Ing. O. Martan, RNDr. J. Plamínková, Ing. L. Kos, Mgr. et Mgr. J. Michálek a Ing. Z. Javornická. 
Byly prezentovány doplňující návrhy k předloženým pravidlům. Byly diskutovány možnosti jednotlivých městských 
části hl. m. Prahy včetně stavu připravenosti jednotlivých akcí, a to včetně obsahu procesních řízení, které vedou k 
samotné realizaci akcí. Také byly představovány jednotlivé názory k předloženým pravidlům, a to jak politické, tak 
faktické. V průběhu diskuze padly i konkrétní dotazy k obsahu nebo k úpravám obsahu tisku. Ve druhé části diskuze 
byly odpovídány dotazy a popřípadě doplňující a upřesňují otázky k zodpovězeným dotazům.    
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, ukončil diskuzi a dal hlasovat o  pozměňovacím návrhu usnesení 
předloženém Ing. L. Kosem: Výbor finanční Zastupitelstva hl. m. Prahy doporučuje Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit 
tisk Z-4917 ve znění, podle kterého v pracovní skupině pro hodnocení žádostí městských částí hl. m. Prahy na čerpání 
investiční rezervy v roce 2017 budou mít své zástupce všechny politické kluby Zastupitelstva hl. m. Prahy - 
neschváleno v poměru hlasů 3 pro, 0 proti, 6 se zdrželo. Poté přistoupil k závěrečnému hlasování o původním 
předloženém návrhu usnesení. 
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Usnesení č. U-VF-0068 

Výbor finanční ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit tisk Z-4917 v předloženém znění 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3. Poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 22 z rozpočtu hlavního města Prahy v roce 2017 

Předkladatel: náměstkyně primátorky Kislingerová 
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, přistoupil k dalšímu bodu a předal slovo prof. Ing. E. Kislingerové, CSc. 
- náměstkyni primátorky hl. m. Prahy. Ta seznámila VF ZHMP s důvody, které vedly k předložení  tisku, týkajícího se 
poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 22.  
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, poděkoval za úvod a otevřel diskuzi k tomuto bodu. Do diskuze se 
přihlásil občan Ing. S. Semecký s dotazem k zajištění návratnosti poskytnuté finanční výpomoci, na který odpověděla 
Ing. Z. Javornická.  
Po ukončení diskuze dal tedy předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, hlasovat o předloženém návrhu 
usnesení. 

Usnesení č. U-VF-0069 

Výbor finanční ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit tisk Z-4955 v předloženém znění 

přijato, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Doporučení Výboru kontrolního ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru finančního ZHMP 
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, přistoupil k dalšímu bodu a předal úvodní slovo Ing. P. Panešovi, 
Ph.D., který velmi podrobně rekapituloval a všem přítomným přiblížil vývoj předložených podnětů zastupitele Mgr. 
et Mgr. J. Michálka a důvody pro znovuprojednání předložené problematiky VF ZHMP. V další části úvodního slova 
vystoupila předsedkyně VK ZHMP JUDr. J. Janderová. Ta doplnila úvodní slovo o podrobnosti a stanoviska VK ZHMP k 
předloženým podnětům a dotazům. Stejně tak se věnovala procesům a kompetencím k vyřizování podobných 
podnětů. Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, v této souvislosti upozornil, že VF ZHMP nemá 
administrativní aparát na to, aby mohl přijaté podněty prověřit a vyšetřit. Mgr. et Mgr. J. Michálek ve svém 
vystoupení představil právní rámec fungování výborů ZHMP a dále upozornil na příslušnou metodiku Ministerstva 
vnitra ČR. 
Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, poděkoval za úvod a otevřel diskuzi k tomuto bodu. Do diskuze se 
přihlásil předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, dále předsedkyně VK ZHMP JUDr. J. Janderová, Ing. J. Nouza, 
Mgr. et Mgr. J. Michálek, RNDr. J. Plamínková, Ing. O. Martan a Ing. Z. Javornická. V diskuzi byl probírán faktický 
dopad ministerské metodiky na práci neuvolněných členů ZHMP. Byla probírána kompetence jednotlivých zřízených 
výborů ZHMP. Také byl přítomným přibližován stávající stav při vyřizování obdobných podnětů. V další části rozsáhlé 
diskuze byly prezentovány názory, připomínky a stanoviska k projednávanému tématu, a to jak v rovině faktické, tak 
i politické. 
Po vyčerpání diskuze dal předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, hlasovat o doplněném návrhu usnesení v 
tom smyslu, že kromě vzetí na vědomí usnesení VK ZHMP žádá VF ZHMP ředitelku MHMP o prověření podnětů VF 
ZHMP č. 1/2017, č. 2/2017 a č. 3/2017. 

Usnesení č. U-VF-0070 

Výbor finanční ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

usnesení Výboru kontrolního ZHMP č. 01/19/2016 v předloženém znění 

I I .   ž á d á  

ředitelku MHMP o prověření podnětů VF ZHMP č. 1/2017, č. 2/2017 a č. 3/2017 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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5. Různé 

Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA, otevřel poslední bod jednání, ve kterém vyjádřil svůj záměr rezignovat na 
post předsedy VF ZHMP. 

Ing. O. Martan poděkoval JUDr. Ing. M. Ludvíkovi, MBA, za spolupráci a vedení VF ZHMP. Stejně tak se připojil s 
poděkováním Ing. J. Haramul i Ing. J. Nouza a prof. Ing. E. Kislingerová, CSc. - náměstkyně primátorky hl. m. Prahy.  

Předseda VF ZHMP JUDr. Ing. M. Ludvík, MBA,  poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání VF ZHMP.  

Čas ukončení: 15:27 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jiří Nouza, člen Výboru finančního ZHMP  

Zapsal: Ing. Martin Bernášek, MHMP - ROZ MHMP   

JUDr.Ing. Miloslav Ludvík, MBA 
předseda Výboru finančního ZHMP 

 
 
 
 

Ing. Patrik Paneš, Ph.D. 
tajemník Výboru finančního ZHMP 

 


